
27. SEPTEMBER 2017 

Lindås kommune 

 

Innspill/søknad om utbyggingsområde fibernett. 

Viser til innlegg i avisa Nordhordland der det fremgår at Lindås kommune fremdeles har igjen 7 millioner 

kroner til videre utbygging. Vi søker med dette om å bli prioritert når denne potten skal fordeles. 

Brundtlandsvegen Vel er en interesseorganisasjon for innbyggerene i Brunnslandsåsen byggefelt. Her er 12 

eneboliger, 1 firemannsbolig og 3 ubebygde tomter. I tillegg kan det også være aktuelt å knytte til boliger langs 

hele eller deler av Maråsvegen, ca 20 boliger. 

Pr i dag har vi bredbånd fra Telenor med en styrke på +- 10 megabitt med svært lav hastighet på sending av 

data. Husholdninger med flere databrukere i huset klager på dårlig kapasitet på linjen. Nåværende løsning er lite 

fremtidsrettet. Husene i Brunnslandsåsen ligger godt samlet langs hovedvegen i feltet.  

Vi bor i et område som kommunen har lett for å « glemme» når det gjelder tildeling av tilskudd. Nevner kort at vi 

har privat brøyting, egne veglys og eget vedlikehold av veg (ingen tilskudd fra kommunen her!!). Så i denne 

saken ser vi frem til å bli prioritert og venter et positivt svar. 

Ta gjerne kontakt for nærmere informasjon. 

Vennlig hilsen 

 

John Søgnen 

Leder Brundtlandsvegen Vel 

Brundtlandsvegen Vel  
v/John Søgnen 
Brunnslandsåsen 11 
5955 LINDÅS 
Mobil 47017107 
John.sognen@gmail.com 
 
 


